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   Zapisnik  

Sastanak tima za kvalitetu Gospodarske škole Čakovec održan je 4. svibnja 2015. godine. 

Prisutni su svi članovi Tima uz nazočnost ravnatelja Renata Vinka: 

1. Dijana Kontrec-Horvat – pedagoginja Škole 

2. Vedrana Močnik -  profesorica 

3. Anamarija Bogdanović - profesorica 

4. Dunja Geršak –   profesorica, koordinatorica za samovrednovanje 

5. Blaženka Novak –  predstavnica Županije 

6. Jagoda Fodor –   predstavnica Vijeća roditelja 

7. Edi Zorković –   predstavnik Vijeća učenika 

 

Dnevni red: 

1. Rezultati kreda/swot analize 

2. Razvojni plan Škole 

3. Ostalo  

 

1.  

Tijekom ožujka provedena je kreda analiza (anketa) u školi s pitanjima: 

a. Sa čime se možemo pohvaliti u našoj školi? 

b. S kojim se poteškoćama susrećemo? 

c. Koji su naši neiskorišteni resursi? 

d. Što nas koči u napretku? 

e. Što možemo učiniti da budemo još bolji? 

f. Tko nam može pomoći u napretku? 

Analiza je provedena  

- među nastavnicima škole, u svakom stručnom vijeću posebno,  

- u razredima 1FK, 2CP, 2CV, 3LŠ, 3VO, 1CP, 2PT, 2KC, 3KC, 4CP.  

- Na roditeljskom sastanku 2PT razreda među roditeljima. 

Svi članovi Tima, nakon izlaganja rezultata analize i međusobnog komentiranja, složili su se s 

rezultatima kreda/swot analize i planom poboljšanja kvalitete rada u Školi. 

2.  

Na temelju obrade ankete izrađen je prijedlog petogodišnjeg Razvojnog plana Škole. Njime bi 

se težilo unaprijediti rad u školi, odnose između učenika, profesora, roditelja, vanjskih 



suradnika, održati raznolike školske aktivnosti. Razvojni plan je i jedan od dokumenata koji se 

prilažu prilikom prijave Škole na natječaje za međunarodne projekte u kojima naša škola 

sudjeluje i želi i dalje sudjelovati. Svi članovi Tima suglasni su s prijedlogom Razvojnog plana. 

 

 

Čakovec, 4. svibnja 2015.    Koordinatorica za samovrednovanje: 

       Dunja Geršak, prof. 


